
Protokoll styrelsemöte Västra/Park skolans Föräldraförening

När: 5 april 18:00-19:30

Var:Parkskolan, Mediateket

1. Val av sekreterare samt 2 justerade. Ordförande öppnade 
mötet. Till sekreterare valdes Ingela Stigson. Till justerade 
valdes Elin Gunnarsmo och Marielle Stensson

2. Presentationen av mötesdeltagare
Se bifogad lista

   3. Föregående mötesprotokoll
Ordförande går igenom föregående mötesprotokoll.

   4. Kassarapport
Kassören informerade om att vi har i dagsläget har 12.198kr. 
Faktura för glass vid skolstart har inte kommit än och kommer 
påverka nästa år kassa.

   5. Information från skola och fritids
Västraskolan:
Förskoleklass Linet: Jobbat med vårtecken och sått. 
Andra aktiviteter är ljud-lyssning, bokstavstjuv, matte med10-
kompisar.Yrken: Studiebesök på brandstation,vårdcentral och 
Lagmansgymnasiet
Förskoleklass Smörblomman: Jobbat med våren och sått. 
Studiebesök på Rosén. Skrivövningar enskilt och i grupp och i
matte har det varit  5-tal och dubbelt.
Förskoleklass Vallmon: Jobbat med vårtecken. Yrken och 
haft besök av polis. Känslor:glad, ledsen och arg. Jobbat med 
iMovie ,filmsekvenser,ljud och text.
Åk 1:Det har jobbats med påsken, bokstäver,matte med 10-
kompisar, klockan, läsning. Gjort egna musiklåtar med video.   
Mattematchen
Åk 2: Gjort robotar av återvinningsmaterial, läsning- läslyftet, 
teater-improvisation.
Fritis: Minimello,påskpromenad och äggjakt.
Elevrådet: Var 3:e vecka. Veckans möte handlade om nya 
lekar. Det har även gjorts en enkät med idéer inför sommaren. 



Totalt i kommunen har det inkommit 800, varierande förslag allt 
från cirkusskola,bad, bowling mm
Parkskolan:
Årskurs 3: Matte, barnkonvekssionen.
Årskurs 4: Batteri-jakt
Årskurs 5:Dikter, matte-procent,SO- religion, NO-kroppen, 
Har haft Englands besök.
Årskurs 6: Historia- Gustav Vasa, Matte. Deltagit i schack-
tävling lag med 5 st spelar/lag och kom på 16:e plats av totalt 
243 st lag.
Fritis: Leklyftet, deckarklubb mm.

6. Information från rektor.

Elevens val: Från Lagmansgymnasiet ett projekt med 
att prata engelska med elever på Parkskolan.

Det har varit Englands besök och det är ett samarbete som 
pågått i 19år. I maj åker några elever till England,genom ett 
projekt där man fått bidrag till att genomföra en resa.

Skolverket- Timplan med utökad idrott 6800 timmar år 1-9 och 
nu även stadie indelat, även vissa ämnen har blivit styrda. 
Ramtimmar ses över.

Års 4-6 Brukarundersökning- inflytande. All personal och alla 
elever är med på denna enkät.

Nya elever i förskoleklass och årskurs 3.

På skolan finns det totalt 16 olika språk som elever har som 
”språk”.

7. Dialogforum
Information om gymnasiet: Sökandet för hösten 2017 ser bra 
ut och ökat mot 2016. Nu väntas på omvalsperioden som skall 
skall vara klar till 15 maj.



Rekryteringar:Ny rektor på Alléskolan Susanne Fransson. 
Biträdande rektor är Therese Nord. Nästegårdsskolan är 
Sylvia Lind tillbaka på 25 % efter sjukskrivning. Biträdande 
rektor Per Lund är tillsatt.På Lagmansgymnasiet är Suzanne 
Harvey-Schiller tillsatt. I Vedum kommer Angelica Gustafsson 
att börja 24 april. I Levene är Frida Skog sjukskriven och 
tillförordnad rektor är Mats Johansson.
Skolutredning för Larv/Tråvad:Bildningsnämnden har fått 
tidigare del av en förstudie och då en upprustning och 
ombyggnad/ nybyggnad kosta 75-100 miljoner. De fortsätter 
med en utredning. Föräldraföreningen ombads att komma med 
sin syn och de presenterade ett förslag som skulle ligga på 
45-50 miljoner.
Pågående byggnationer:Projekt Torsgårdsskolan behandlades 
på bildningsnämndens senaste arbetsutskott. Det har skett en 
utökning av den beräknade kostnaden från 42 miljoner till 56 
miljoner. Av ökningen beror 8 miljoner på rådande 
marknadsläget. Planen är fortfarande att byggandet skall vara 
klart hösten 2018.
Moduler i Kvänum och på Parkskolan är på plats.

8. Lokaler
Alla beslut för en utbyggnad och färdig ställa en F-3 skola på 
Torsgården är tagna. Anbud väntas för att kunna göra en 
utvärdering och tilldelning, ej klart. Bifogar  
sammanträdesprotokoll ifrån Bildningsnämnden, 
kommunstyrelse och kommunfullmäktige.

Vid protokollet:

Ingela Stigson

Justeras:

Elin Gunnarsmo Marielle Stensson


